
Proč jít na Gymnázium Zábřeh? 

Nejprve jsem na gymnázium nechtěla, vlastě to chtěli jenom rodiče, ale teď 

když vím, jaké to tu je, určitě bych se rozhodla jít po páté třídě sem. Učitelé 

jsou tu moc milí a ochotní. Když něco potřebujete, vždy si na vás udělají čas. 

Žáci z jiných tříd rádi pomůžou a poradí.  

Karolína 


